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ACTA CONSELL DE BARRI DE LA BARCELONETA 

 

DATA: 12 de desembre de 2016 

Centre Cívic Barceloneta 

***************************************************************************** 

Ordre del dia  

1) Informacions genèriques del barri  

2) Plaça Hilari Salvadó (40’) 

3) Precs i preguntes 

***************************************************************************** 

Assistents:  

Regidora del districte: Gala Pin Ferrando. 

Consellers Govern Municipal: Ferran Caymel Ubia (Conseller Barceloneta), Jordi Rabassa 

(Conseller Tècnic Districte de Ciutat Vella), Llum Ventura (Consellera Gent Grani Salut), Oriol 

Casabella (Conseller d'Esport)  

Consellers/es districte: Marc Borràs (ERC), Júlia Barea (C's), Natàlia Martínez(BCN Comú), 

Elisabet Jiménez(PP). 

Equipaments: Escola Mediterrània i Centre Cívic Barceloneta 

Districte Ciutat Vella: Mònica Mateos, Neus Chas. 

Uns 30 representants d'entitats i veïnatge. 

 

 

1) Informacions genèriques del barri (Gala Pin) 

1) Previsió  de  fer  una  pista  d’skate,  és  una  petició  que  ve  de  grups  de  joves  que  van 

participar al pla de barris. La licitació de les obres es lenta, el Pla de barris es va acabar 

però la licitació de les obres és lenta. Al parc de la Barceloneta hi ha un altre canvi que 

és que s’amplia la zona que hi ha per gossos també perquè tenim una normativa global 

d’ajuntament que ens obliga a tenir zones per gossos més amples. 

 

2) Tot  el  procés  del  solar  de  la  caseta  de  fusta,  que  ha  tingut  diferents  sessions  on 

vosaltres  hi  heu  anat  participant.  Les  obres  començaran    el  2018,  ara  començarem 

amb  tot  el que ha  sortit  del procés  a  fer  el projecte  executiu,  i  a  licitar  les obres  i 

aquest solar de  la caseta de fusta tindrà un espai de cultiu, que és una demanda que 

s’havia  fet, un espai  infantil,  i un espai d’estada. Es  tancarà a  la nit  i quedarà obert 

durant el dia, d’alguna manera és un solar on teníem pendent intervenir de feia temps.  
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3) A  la  Comissió  de  seguiment  va  sortir  preguntar  que    passava  amb  l’edifici  de  les 

Dames,  l’edifici de  l’antiga Escola d’adults que havia estat  tancat durant molts anys, 

fins  i  tot hi  va haver un  incendi. Aquest  edifici  era del Bisbat, nosaltres  ens hi  vam 

reunir  al maig  amb  la  voluntat  o  interès  de  comprar‐ho  a  Ajuntament.  No  tenim 

preferència de compra com a Ajuntament, i ens vam trobar que el Bisbat sense dir‐nos 

res el va vendre aquest estiu. Tenim pendent una  reunió amb el nou propietari per 

saber quina  és  la  intenció  en  aquest  edifici. Quan  tinguem  la  informació us  fem de 

seguida el retorn. 

 

4) Joan de Borbó 44, sabeu que vam adquirir aquest edifici fa ja un any, ara s’han  licitat 

les  obres  per  rehabilitar  aquests  pisos.  Seran  per  una  banda  ,per  persones  amb 

problemes de mobilitat vertical (problemes per pujar les escales) i per una altra també 

per lloguer social. I els baixos com que tenim demandes d’espai d’entitats haurem de 

decidir entre  les diferents entitats  i veïns a què destinem els baixos. Si faig un apunt 

informatiu,  la Coordinadora de Coros ens ha demanat que de cara el proper carnaval 

del  febrer  poder  utilitzar  aquets  espai  per  guardar  el  decorat  i  de  guarniment  que 

estant fent, i per tant els hi farem aquesta sessió temporal fins el proper Carnaval.  

 

5) Una altra noticia que si que demanem que  li  feu difusió per dir‐ho d’alguna manera, 

perquè també ve proposada pels veïns. Sabeu que alguns dels serveis que vinculats a 

l’Hospital  del Mar  en  realitat  es  donen  a  l’Hospital  de  l’Esperança,  això  fa  que  els 

pacients  vegades s’hagin de desplaçar, una proposta que venia del veïnat que és posar 

un bus llançadora, que connectes l’Hospital del mar amb l’Hospital de l’Esperança això 

ha tardat més del que caldria. El 9 de gener comença la prova pilot, que serà un servei 

de 8h a 15h amb un  interval de 45 minuts  la gent podrà pujar gratuïtament amb  la 

butlleta del metge i un acompanyant. Tindrà quatre parades perquè l’Hospital del Mar 

també  dóna  servei  a  Sant Martí,  i  en  base  com  vagi  aquesta  prova  pilot  veurem  si 

allarguem aquets  transport o hem de buscar una altra  forma. Paral∙lelament, estem 

treballant amb el Consorci de Salut per veure  si alguns d’aquests  serveis els podem 

baixar més a prop, que és el que tindria sentit.  

 

6) La setmana de 21/12 hi ha reunió de Festa Major per a ampliar la gent que coordina la 

Festa Major, per tant tothom que es vulgui  implicar o que s’hagi  implicat en  la Festa 

Major us convido a venir el dia 21. 

 

7) Una  altra  cos  a  títol  informatiu,  sabeu que estem  canviant  la ordenació de  la  xarxa 

ortogonal, canviant les línies d’autobusos per a que sigui més fàcil transportar‐se per la 

ciutat per poder‐se moure d’una punta a l’altre amb un màxim de dos intercanvis. Això 

suposa  fer  canvis en  les  línees d’autobusos que  tenim actualment,  com que aquí el 

col∙lectiu més afectat és  la gent gran, el 1 de febrer farem una xerrada al Casal de  la 

Gent Gran de Baluard, una  xerrada  informativa per  tal que  la gent gran  conegui els 

canvis i com pot fer aquests recorreguts que ja feia.  
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2) Plaça Hilari Salvadó (40’) 

La idea d’invertir en Hilari Salvador és perquè és un dels pocs espais que tenim dins el barri 

que ens hauria de permetre tenir espai com a veïns, i que a més tenim l’ordenació de les 

terrasses, tenim el parc infantil, com fem que sigui més permeable i més útil per l’escola, 

tenim  altres  actors  com  Santa Maria  de  Lluïsa  que  fa  molts  anys  que  són  allà  i  que 

coneixen molt bé l’espai, i a partir d’aquí treballar quina intervenció fem a la plaça.  

Ferran:  

La intervenció en aquesta plaça té diferents perquès:  

 Any Salvador, s’han  fet  ja alguns actes a  la mateixa plaça,  tenim un Capgros al barri, 

s’han fer cicles de conferències: significar i dignificar aquesta plaça que de moment té 

només el nom a la placa. 

 Ens  trobem  que  hi  ha  uns  diagnòstics  previs,  alguns  fets  des  del  Districte  que 

n’assenyalen  les mancances. Potser no cal ser molt tècnic perquè si us pregunto que 

em  dieu  la  primera  paraula  que  us  ve  al  cap  quan  us  dic  plaça  Hilari  Salvador, 

difícilment  alguna  sortirà  que  sigui  alegre,  fantàstica,  completa  i  etc. Més  aviat  la 

sensació que hi ha és el contrari: una plaça amb poca vida, que és només ciment, amb 

alguns  racons  que  no  estan  ben  definits,  i  amb  tot  aquest  procés  per  això  li  diem 

repensem aquestes coses son les que hem de tractar i inclourà l’ordenació de les dues 

terrasses del filferro com de l’absenta perquè encaixin dins aquest procés  

 Quan us deia que per què  fem aquest procés, us convido a que mireu això. L’Escola 

Mediterrània  tenen  un  projecte molt  xulo  que  els  crios  dels  cursos més  grans  de 

primària mapegen el barri,  surten al carrer  fan  fotografies.  I un dia amb  la Gala ens 

vam petar i visitar amb aquest mapa, ja amb aquest mapa n’hi hauria prou de perquè 

hem de repensar Hilari Salvador. La veieu Hilari Salvador? No hi ha gomets, hi ha en 

aquest  cas,  un  gomet  que  correspon  a  “llocs  on  no  hi  vaig mai”  o  “llocs  estranys”, 

comparat amb  llocs  com, veieu com els crios marquen  la platja, o marquen  la  repla 

esportiva. Per tant, amb aquest mapa n’hi hauria prou per donar‐hi més voltes 

 Una altra realitat de la plaça és aquesta foto de fa una setmana a les 18h. És una plaça 

desèrtica, es veu una quantitat enorme d’espai. Mirant les fotografies ens adonem que 

tenim  terrasses  per  una  banda,  un  parc  infantil  que  els mateixos  pares  i mares  de 

l’escola del costat no en  fan ús, amb  racons per darrera una mica estranys. Un gran 

espai  central  un  gairebé mai  hi  passa  res,s’hi  fan  un  parell  de  cops  a  l’any  s’hi  fan 

actuacions  de  l’obra  social  de  Santa  Maria  de  Lluisià.  Una  sèrie  de  bancs  on 

pràcticament  no  s’hi  asseu  ningú  racons  de  vegetació  i  zona  per  aparcaments  de 

bicicleta  de  forma  irregular,  la  placa  del  nom,  el  racó  on  hi  havia  previst  l’accés 

principal de l’escola... Són tota una sèrie de coses que ens fan pensar que hauríem de 

repensar aquesta plaça, i no ho farem sols sinó que ho farem amb vosaltres.  

Començant per la sessió d’avui que el que voldríem plantejar és un micro obert perquè tothom 

dels  aquí  presents  pugui  expressar  el  primer  que  li  passi  pel  cap,  dir  si  està  d’acord  amb 

aquesta línea d’argumentacions o no, i per altra banda si hi ha persones aquí que són de bar o 

bé d’obra social, quina és la seva relació per conèixer‐la més específicament.  

Microfon Obert 
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Veïna  

Yo soy vecina de la misma plaza en la planta baja, hace 6 años que vivo allí esta plaza ha sido 

muy conflictiva, de compra venta de drogas, alcohólicos. Esto ha mejorado bastante pero claro 

han puesto 4 sillas delante de todos los árboles y claro, tantas sillas delante de los árboles no 

se  sienta ningún vecino. Los únicos que  se  sientan  son alcohólicos o drogadictos, que hacer 

ruido  y es muy desagradable. Por otra parte está muy bien el  restaurante  y el bar  absenta 

porque  da  una  vida muy  simpática  a  la  plaza.  El  sitio  para  los  niños  des  de  luego  es muy 

pequeño, aparte que no hay bancos dónde se puedan sentar las mujeres dentro con sus hijos 

si no están  fuera,  y nuevamente están ocupados por gente, bueno,  como hay el  centro allí 

donde acuden los sintecho y les dan comida, claro están allí esperando para poder esperar en 

el centro este.  

Manel AAVV Barceloneta 

Pensem que poques  figures  tenim  tant remarcables com Hilari Salvador. Un alcalde molt del 

poble, molt d’esquerres, molt participatiu i solidari perquè només li dediquem una placa en un 

raconet  en  una  plaça.  A  nosaltres  ens  agradaria  que  entre  tots  penséssim  un  espai  més 

participatiu a  la plaça que fos un espai que pogués fer servir per fer més activitats, nosaltres 

parlàvem potser en un espai una mica elevat que tingués un  lloc perquè ningú es pegues un 

cop,  que  s’hi  poguessin  fer  activitats musicals,  artístiques...  Escoles  centres,  on  poder  fer 

xerrades sense molestar els veïns en horaris normals, fer alguna cosa que doni vida a la plaça. 

Nosaltres dins de la vida també creiem que té molt mala il∙luminació, que això potser crea gent 

que  s’està dedicant altres coses quan estiguin per allà. Nosaltres creiem que caldria  fer una 

reestructuració arquitectònica – urbanística. Nosaltres tenim propostes per la Terrassa i l’espai 

verd.  

Cecilia Ampa Escola Mediterrània  

La  plaça  a  segons  quines  hores  s’hi  concentra  un  ambient  que  no  és massa  bo  per  a  les 

famílies,  i hem notat  i  això  és una  cosa que  comentem  sempre,  sobretot  els de  infantil ho 

comentem. Els més grans ja no, els de p3, p4, p5 i també primer i segon. És que l’espai de joc 

és petit, la plaça generalment no està molt neta perquè la zona verda que hi ha amb els arbres 

generalment està ple de caquetes de gos  i els nens s’embruten  i no els deixem anar cap allà. 

Els hi  restringim  l’espai  casi només al  tobogan  i demés. Però  si que és  cert que és un espai 

insuficient per la quantitat de nens que hi ha ara a l’escola. L’escola ha crescut en nombre de 

nens cada vegada n’hi ha mes  i sovint ens trobem que acaben marxant cap a  la Catalana que 

no està gens malament, però ens agradaria que es  repensés perquè és  l’espai que queda al 

costat de  l’escola. Les Terrasses als pares ens van molt bé perquè així tu també pots prendre 

algo mentre els nens són a la plaça. Però si que l’espai queda una mica limitat, sobretot quan 

anem amb carritos o bicicletes per portar els nens. Una font, no hi ha una font a la plaça.  

Vam parlar amb la tècnic de barri que necessitaríem aparcaments de bicicleta a la part de dalt, 

a  banda  d’una  paperera  que  no  n’hi  ha.  Sí  que  és  cert  que  ens  van  dir  que  teníem  els 

aparcaments de bicicleta  a  la plaça però molts pares no  volen deixar  la bici  allà perquè no 

senten una sensació de seguretat.  
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Sebas  

Aquí en esta sala, y en otro consejo hubieron vecinos que se quejaron del ruido de esta plaza 

por  los dos bares que hay, por problemas que después de cerrar el bar, se quedan dentro de 

los bares haciendo más  ruido para  los vecinos, van a cambiar  la plaza yo  lo he oído en esta 

plaza por lo tanto si ahora van a ponerla  bonita, habrá que tenerlo eso en cuenta también. Por 

qué si ahora han estado molestando a los vecinos no se les va  a favorecer con algo concreto, 

digo yo.  

Y lo que también quería decir es si vamos a estar toda la tarde hablando de este tema, porqué 

yo creo que aquí en este barrio hay una prioridad con  la vivienda, con  las viviendas y parece 

ser que ya hay el consejo anterior y este sin hablar de este tema. Y hay algunos vecinos que les 

gustaría saber si este ayuntamiento va a ayudar a estos vecinos o no los va ayudar. 

Resposta:  Ya  hemos  dicho  que  dedicaremos  estos  40 minutos  a Hilari  Salvadó. Hay  temas 

como iluminación, limpieza o si los bares cumplen el horario o no que podemos ir trabajando 

al margen de si los bares cumplen el horario o no al margen de la remodelación de la plaza o 

no. De alguna manera son temas que profundizando ya. Lo que estoy diciendo es que a partir 

de las 8 hablamos de vivienda y lo que queráis.  

 

Comissió d’Homenatge d’Hilari Salvador 

Gràcies  Sebas  per  la menció  de  l’habitatge  i  teniu  tota  la  raó,  a  veure  si  en  podem  parlar 

després. Sobre el tema Hilari Salvadó, sóc de la comissió d’habitatge i la coordino més o menys 

i  res  era  fer menció  al  prec  23m1519/1675  que  es  va  aprovar  en  el  seu  dia,  en  el  que  es 

dignifiqui la plaça Hilari Salvador i s’instal∙li un monument a la seva memòria.  

En aquest prec es va aprovar hi havia, segons vam tenir una reunió amb  la Mònica  i el  Jordi 

Rabassa que  està  aquí present  ens  van mencionar que hi hauria  600.000€ per  la  reforma  i 

dignificació  de  la  plaça  i  aquest monument.  Jo  he  vist  en  aquest  pressupost  que  hi  estan 

270.000€  si no  recordo malament  i poder hi ha una part d’aquests 600.000€ que vana un a 

altra part o  realment s’ha canviat el pressupost,  i em preocupa això, el monument que està 

aprovat  pel  govern  en  el  seu moment  i  a  la  comi  havíem  parlat  que  la  plaça  es  pogués 

peatonalitzar per facilitar  l’accés a  l’escola realment  la zona d’enjardinament és un problema 

no només sinó de gent que hi dorm   que segurament volen accedir o estan a  l’entorn de  les 

instal∙lacions de les monges i que estan allà esperant. I tenim un problema de convivència allà 

a  la  plaça.  Els  bars  que  des  de  que  si  van  instal∙lar  han  ret  una  feina  de  convivència molt 

important  a  la plaça ho dic  amb  coneixement de  causa  gràcies  als bars no hem  tingut més 

problemes a la plaça, i és aquí on hem de trobar entre l’enjardinament, l’accés a l’escola, si es 

pot peatonalitzar com altres places de  la Barceloneta que estan peatonalitzades, em sembla 

que gairebé totes i aconseguir per aquí i per allà que es pugui guanyar espai públic per tothom 

i també fer un monument.  

Resposta 
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Els 600.000€ són del pla municipal d’inversió que són fins el 2019 quants dina la plaça. Els 270€ 

són els del 2017 perquè és el que preveiem que ens podem arribar a gastar a la plaça el 2017, 

s’entén? Després  la Mònica si cal em corregeix perquè  jo això encara m’ho estic aprenent. Si 

que tindria present dues coses. Una és que hi ha actors i agents a la plaça que hi seguiran.  S’ha 

esmentat els bars  i  Santa  Lluïsa de Marillac.  Sabem que    tenim  l’escola,  tenim  Santa  Lluïsa, 

tenim els bars i hem de trobar aquest equilibri i aquest bon ús per part de tothom  

Lluïsa – Obra social Santa Maria. 

M’agradaria, nosaltres acollim a tota la gent que ens arriba. Nosaltres el nostre objectiu és que 

surtin de la plaça i deixin l’alcoholisme i les drogues. I la lluita nostra és justament aquesta. De 

fet la gent que tenim dintre de la casa no donen problemes a la plaça ni el barri, potser alguns 

que arriben al matí de 9 a 11h, potser sí. La gent que no conegui a  l’Obra social Santa Lluïsa 

que vinguin a veure’ns per dintre. Que vinguin a veure amb qui treballem, com treballem i què 

fem. Perquè és veritat hi ha vegades que hi ha hagut problemes. Jo fa 8 anys que estic aquí i fa 

com  3  o  4  anys  teníem  els  mossos  d’esquadra  cada  dos  per  tres  perquè  teníem  molts 

problemes. Ara fa un any que no tenim aquesta situació de no cridar els mossos constantment. 

El nostre objectiu és que  la gent que  té problemes d’alcohol, que  té problemes de drogues 

pugui  sortir‐se’n, altres no aconseguim. Però el nostre esforç és que estiguin millor. La gent 

que ens coneix sap com treballem, però la gent que no ens coneix que no han està dintre d ela 

casa i dintre les coses que fem les invito a que vinguin a conèixer‐ho.  

De la plaça aquest matí ho parlava, que van treure els bancs perquè molta gent hi dormia i va 

posar  les  cadires per evitar  justament  això.  La  veritat és que una mica estaria d’acord amb 

quest senyor, que penso que el barri hi ha molts més problemes i situacions que remodelar la 

plaça.  

Nicolàs  

Referente a lo que decía el señor lo de hacer las calles peatonales que paren ya. Porqué yo ya 

no sé dónde voy a aparcar el coche porqué yo cuando vuelvo de trabajar me vuelo  loco tres 

cuartos de hora dando tumbos. Y si vamos a poner más calles peatonales, ya el ayuntamiento 

lo  estuvo  haciendo  sin  consultarlo,  ahora  solo  hace  falta  que  nos  pongan  más  calles 

peatonales. Es que me vuelco  loco, y si vamos a poner más calles peatonales para que  luego 

vuelvan borrachos de  la Vila Olímpica todos  los extranjeros o quién sea, me es  igual, porque 

los del barrio también nos ponemos moraos, yo llego y me pego ¾ y una 1h dando vueltas.  

Manoli Madrid  

Com veieu aquets debat de la plaça Hilari Salvador com a mínim, provoca una discussió bastant 

forta, perquè entenem que hi ha molts prioritats. Entenem que el pressupost municipal una 

partida que està en inversió, a inversió ha d’anar. Però les últimes reunions que he pogut venir, 

em sembla que les coses vénen païdes. I tot va per posar maco el barri, el barri és el barri, no 

ha de que  ser més maco, ha de que  ser més viu. Aleshores,  tenim un problema en aquella 

plaça que es  fosca  i està buida: anem a posar‐li  teatre, cine... de  tot! No  tenim, no  tenim  la 

plaça Hilari Salvador la farem peatonal perquè puguin anar a fer patinets, a fer moltes coses, i 

no es dóna solucions. Heu fet e c/ Judici peatonal: és un merder! La gent no sap per on va, van 
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per  la dreta van per  l’esquerra. És un tema de prioritats, si cal ho direm després  ,perquè has 

tornat a treure el tema de skate a  la plaça  i  l’última reunió de  la Comissió de seguiment vam 

dir que no hi estàvem d’acord. Perquè no volem més rodes a la Barceloneta, de cap tipus. A la 

Barceloneta  sempre hem  sabut  com  circular,  tu  vas pel mig del  carrer  i de  cara.  I mai hem 

tingut cap atropellament. Des que hem començat a fer carrer i zones peatonals és un merder, 

perquè el de  la bicicleta diu: És peatonal, vaig cap aquí, vaig cap allà. No  toqueu més, no és 

prioritari  Hem  demanat més  coses  per  al  Casal  d’infants més  activitats  per  nens,  guiades 

perquè la gent tingui coses que fer per viure al barri i la solució ens arregla la plaça, que si fa 

falta  es  pot  ampliar  la  zona  infantil,  sí.  Però  no  us  lieu més.  A  la  Barceloneta  sobren  llocs 

preciosos, més  val  tenir  algun  racó  tranquil,  no  cal.  I  si  està  al  pressupost,  torneu‐lo  a  la 

Tresoreria de l’Ajuntament, i torneu‐lo a demanar per alguna activitat que sigui demanada pel 

barri. Res més. 

(aplaudiments)  

 

Dani 

Yo te quería decir que si quieres cine que ya hay, aquí en  la plaza del centro cívico, no hace 

falta y no se llena. Y lo que decías de las calles peatonales, yo vivo en una calle peatonal perece 

una autopista de motos, lo han cerrado para los coches pero pasan motos, lo he denunciado al 

a  Guardia  Urbana  varias  veces,  hay  señales,  y  no  hacen  nada.  Pasa  todo  el  mundo  a  la 

velocidad que le da la gana, cualquier día matan a un niño o a un perro o atropellan alguien. Es 

algo  que  ya  no  se  mira,  y  vais  poniendo  más  calles  peatonales  para  qué?  Para  quitar 

aparcamiento=¡? Porqué yo ya no sé cómo  llegar a casa, quitando calles   más calles. Queréis 

hacer el barrio una  cosa que no es   porqué  los de aquí estamos acostumbrados a  vivir así. 

Queréis hacer el barrio para  los de fuera. Los de aquí estamos acostumbrados. Me preocupa 

más que me quieran echar de mi casa ahora mismo, un especulador de mierda que se quiere 

quedar con el edificio, por ejemplo. Entonces estáis  invirtiendo el dinero en cosas que no  le 

veo sentido.  

(aplaudiments) 

Veï 

Maria Lluïsa, fantàstica la feina que feu a dins. I a la plaça tenim a la gent esperant i dormint tal 

i  és  un  problema  pels  veïns,  si  hi  hagués manera  que  hi  hagués  algú  afora  per  poder‐se’n 

cuidar del que va passant a  fora, perquè  les mares de  l’escola no volen estar allà  fora doncs 

guanyaríem  en  convivència.  Els  del  bar  ho  saben,  l’Albert  i  aquell  escombriaire  que  el  van 

apunyala, etc. Hi ha un problema de convivència que podem solucionar entre tots.  

Peatonalitzar la plaça, entenc que jo tinc el mateix problema que tu i el tema de fer‐la peatonal 

és perquè els nens hi puguin jugar, perquè es posin senyals de tràfic. Almirall Cervera és zona 

blava, no zona verda i resulta que allà hi pot aparcar tot déu. I la plaça Hilari Salvador hi ha una 

escola allà mateix., hi ha una escola i els nens poden per exemple si s’arregla l’escola les mares 

poden recollir els nens allà,  i els nens jugant com es juga a  la repla, posar senyals  i els cotxes 

“tranqulitos.” Ja sabem lo que hi ha Dani, tenim el problema del tràfic, que és una puta merda 
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això si que s’hauria de encara remarcar molt més. Senyals o pilones per parar els que venen. 

Millorar la vida al barri.  

Ester  

Entenent  l’argument de cadascú  i que és una situació molt complexa, posar sobre  la tala que 

l’espai públic no és aliè, hem de tenir la voluntat de fer‐lo nostre. Fer nostre aquella plaça vol 

dir  que  els  nostres  infants  facin  vida  al  carrer,  facin  barri  perquè  estem  arreglant  el  barri,  

nosaltres també l’hem de fer propi. L’espai públic és importantíssim, i la plaça entenc que hi ha 

una escola al costat, entenc tots els arguments que s’han posat sobre  la taula. Entenem que 

l’espai públic és molt aliè, i no ho és.  

Lluïsa obra social 

Respecte  l’escola,  a mi no m’ha  arribat  cap queixa  a  l’obra  social dient que  els homes que 

venen amb nosaltres donen problemes a l’Escola. Nosaltres fem tallers amb l’escola. JO no dic 

que un dels senyors que venen el matí generi problemes però en general els nostres senyors, 

no. No sé si hi ha mares per aquí, però estem molt propers.  

Veí 

Tiene usted toda la razón, no hay que generalizar porqué hay buena gente que ustedes tienen 

allí y que respetan el barrio‐ Los que somos del barrio ya lo sabemos.  

Me podría decir quién  fue el que dijo de poner  todas  las calles peatonales en el barrio? De 

quién fue? Por qué aquí se consultó algo? Esto de dónde ha salido, de ustedes? Lo hacéis sin 

consultar al barrio? Por qué mi calle es un cagadero de perros, de pisadas, de vomitaos y de 

fiesta, y supongo que  los demás  igual y no pasa nadie,  los vecinos e ya está. Me parece bien 

porqué hay  silencio, no hay  tanto  jaleo de  coches. A eso  ya estamos acostumbraos, pero a 

ruido de borrachera y jaleo y gritos, no. Quería que me contestara, quien decidió poner todas 

las calles peatonales. Me podría contestar de quién fue la decisión de hacer todas esas calles? 

Maria Extensión directora Escola Mediterrània 

Si  que  hi  ha  un  problema  de  convivència  però  si  nosaltres  quan  van  arribar  allà  van  tenir 

converses amb el Director pels horaris  i  les sortides dels nens per no tenir aquest problema  i 

d’altra banda si que nosaltres si que també hem apropat l’escola al centre de manera que ells 

als  tallers ens  fan els decorats de  les obres que  fan els nens,  i  les persones que  fan aquests 

decorats venen a veure les obres a l’escola després venen a veure l’obra de teatre a l’escola. Si 

que si hi ha algun problema puntual hem trucat i s’ha solucionat al moment.  

Veí 

Jo crec que no tenim un problema real amb els usuaris del centre, però si que és veritat que en 

algunes hores s’hi concentra gent que jo crec que deu tenir relació amb alguns dels usuaris. És 

l’ambient que hi ha a la plaça, el que comentava a la primera intervenció.  

Javier  

En  la  Barceloneta  siempre  hemos  funcionado  con  las  personas  de  la  Barceloneta,  la 
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Barceloneta  siempre ha  sido  guiada por  las personas de  la Barceloneta. Nadie quería  saber 

nada de nosotros y que teníamos que contar. Hablar de la Barceloneta, era un barrio. Ahora ha 

venido alguien con una varita y quiere montar un sistema que no vale. Porqué los vecinos de la 

Barceloneta con sus Caramellas y sus historias, con sus  luces, o sus trabajos. De una manera 

más  inteligente o menos  inteligente se ha mantenido sola. Lo que no podemos hacer es que 

venga  un  turismo  que  no  deja  un  duro,  que  tengamos  que  costearlo  nosotros,  aunque  no 

tenemos  un  duro  y  que  encima  el  dinero  se  lo  lleva  alguien.  Porque  nos  cuesta  dinero 

alimentara los pixos que se meten por ahí a las borracheras y las tonterías que hay. Negocios 

que abren puertas por la cara. Cuando son las fiestas de la Barceloneta se ha demostrado, que 

han abierto las puertas y la Guardia Urbana se ha ido no dejando pasar ni las Caramellas y las 

fiestas que tenemos montadas en el barrio, lo demás a quién le corresponda. 

Resposta 

Tanquem  la  part  de Hilari  Salvador,  i  passem  a  el  que  vulgueu. Només  deixeu‐me  apuntar 

algunes coses en relació Hilari Salvador i altres coses que han anat sortint jo puc entendre ue 

hi hagi altres prioritats al barri, evidentment. Que  fem Hilari Salvador no vol dir que no  fem 

altres coses al barri. EN tot cas hi havia una proposta d’ERC, però també hi ha una comissió al 

barri, que estava treballant a Hilari Salvador.  I el que deia  l’Ester, necessitem un espai públic 

per  a nosaltres, no estem dient com ho fem per als visitants, sinó com ho fem per a nosaltres. 

Relacionat amb això, que em preguntaves Nicolàs. Qui ho va proposar? Doncs el nom i cognom 

no ho sé. Si que d’aquest govern no ve. Molta de la peatonalització ve del Pla de barris. Jo crec 

que està bé. Nosaltres apostem per pacificar el trànsit. Ara bé, crec que a la Barceloneta tenim 

també els problemes dels vehicles de mobilitat personal. 

Es  queda  amb  que  s’ha  de  tocar  l’àrea  infantil,  il∙luminació,  neteja,  horaris,  hi  haurà més 

sessions. I s’aprofitarà la feina de l’Escola Mediterrània  

El que comentava  la Manoli del skate park, això ve del pla de barris que estava des del 2015 

que es va treballar amb joves de la Barceloneta, diu que els sembla bé ja que es va treballar i 

ve de joves del barri. Entenc que no es vegi com una prioritat, s’ha preguntat molts cops que 

on són els  joves, i que per una demanda que fan creu que cal complir‐ho.  

Manoli deia que s’han de fer més coses, ha anunciat coses però no tot. Amb temes d’habitatge 

que segur que es pot fer, no he esmentat altres coses com augment d’esforç a pro a  la mar  i 

altres propostes que són potents al barri, que els propis veïns treballin en educació i formació 

això  i el tema de  les botigues  i comerç que fa poc vana anunciar  la suspensió de  llicència per 

parlar quins establiments de pública concurrència, per  fer un nou pla d’usos per veure quin 

nou comerç es va generant al barri i veure quin comerç hem de limitar al barri  

En temes de salut hem fet moltes, coses, no tan sols fem Hilari Salvador, hi ha el compromís 

d’intervenir . Em semblava important portar‐ho al barri, hi hauria dues sessions més el 13 i el 

26 de Gener  i el que  si voldríem és portar una proposta  tancada a partir de  tot el que hagi 

pogut sortir.  

 

3) Precs i preguntes 
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Carlos Arena  

S’han trobat amb una sorpresa amb uns cartells poc visibles que s’han trobat tot el barri tancat 

per unes obres del Doctor Aiguadé per unes obres que no pot entrar ningú del 12 al 16 de 

desembre  i  per  tant  el  comerç  del  barri  no  podrà  vendre,  i  a  sobre  es  treuen  30  espais 

d’aparcament.  Expliqueu‐ho:  tanqueu  el  barri  una  setmana,  i  a  sobre  i  trèieu  30  places 

d’aparcaments. S’ajunta amb el lateral de Marina, perquè la Ronda està tancada. 

veïna 

Que posin vaivens al barri i se solucionen els problemes en comptes de peatonalitzar  

Susana  

Creu que la gran problemàtica és que s’arreglaran les places però no hi haurà veïns, s’està fent 

fora  els  veïns  de  les  seves  cases,  no  els  renoven  el  lloguer. Quan  hi  ha  desnonaments  se 

n’assabenten massa  tard.  Necessiten  saber‐ho  abans  per  a  localitzar  gent  i  aturar‐se.  Han 

aparegut els de desokupa, que espera que no trobar‐se’ls. Van amenaçant els veïns que marxin 

de casa, hi ha una màfia que fa fora els veïns  

Òscar  

Desokupa  són 4 persones, nosaltres potser  arribem  a  ser 200,  i que  si  cal  anar  a  veure  els 

especuladors, ho faran. Creu que l’ajuntament no hauria de permetre que vinguin a amenaçar 

els veïns, diu que no es tolerarà i passarà alguna cosa grossa.  

Hem de tornar 3 anys abans quan els deien 4 sonats  i van posar un problema sobre  la taula 

que ha resultat ser un problema de ciutat, i que portaria l’especulació. Ara de nou diuen que si 

no es para abans que es tingui això a sobre en plan bèstia no acabarà bé, als veïns els fan fora i 

no poden fer res perquè les propietats es poden vendre. Però el que si es pot fer és quan els 

inquilins els  fan  fora,   o el cas concret de  les 4 vivendes que sembla que  l’ajuntament en  té 

coneixement però ningú fa res. A Pintor Fortuny gràcies a la intervenció d’una persona se’ns va 

tractar bé. Quins mecanismes podem  tenir al barri, amb  totes  les entitats perquè això és un 

problema de tots. Podem parar l’especulació entre tots. A Pintor Fortuny no reben a grups, el 

més  indignant és que han consultat 5 advocat  i cadascú pensa diferent. Des de  l’Ajuntament 

se’ls diu que han d’esperar  i que els denuncien a ells. Els advocats han dit el contrari. No se 

senten recolzats. Ara les persones d’allà hauran de pagar 30.000€ per defensar la seva vivenda 

i els desnonaran,  i  llavors  resultarà que  l’Ajuntament els haurà de donar una vivenda social. 

Abans que passi això, no es podria muntar una situació perquè davant un problema els veïns 

s’assessorin?  

Resposta 

Les  obres  són  obres  per  posar  passos  de  vianants  i  no  es  treu  aparcament.  Sobre  posar 

vaivens, és alguna  cosa que  s’ha de poder  incorporar  sense peatonalitzar. Desoukupa és un 

fenomen  detectat  a  partir  de  l’avís  de  veïns  del  raval.  Estan  actuant molt  al  raval  i  estan 

actuant a altres llocs del districte. Llavors, el que fem com ajuntament és perquè aquesta gent 

quan hem anat a  interpel∙lar que el primer cop van  intervenir mossos  i guàrdia urbana,  són 
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empresa privada que diuen que entorpeixen el accés a habitatge quan  fan un desnonament 

il∙legal.  Des  de  l’Ajuntament  s’està  fent  un  protocol  per  poder  intervenir  amb  més 

contundència. Que no sigui una acció dels cossos de seguretat, sinó que  jurídicament es pugi 

personar l’ajuntament. Com que no sabem casos de desnonament que venen del jutjat, no ens 

n’assabentem.  

Hi ha un problema greu i sobretot a centre de la ciutat amb l’habitatge, aquí estem fent molt 

més, que encara s’ha de fer més perquè perdem veïns. Es va presentar el pla d’habitatge de la 

ciutat per respondre a curt termini, mig termini i llar. A curt termini s’està comprant habitatge 

per fer‐lo social, a mig termini s’estan construint edificis. D’altra banda hi ha mecanismes per 

poder detectar casos de moobing o males practiques, el foment d’altres formes de tinença i es 

treballa en detectar pisos buits i multant, augmentar el parc públic fent que la gent amb pisos 

buits el posi de lloguer. La crisi habitacional és greu i no sap si des de l’ajuntament se’n pot fer 

més. 

Sebas, parlaves de  l’edifici de Gines,  i demanaves mecanismes. Per una banda hem ampliat 

recursos de  l’oficina d’habitatge  i hem de poder canviar protocols perquè hi pugui haver més 

interacció entre veïns, com a administració necessitem que els veïns esteu alerta i ens hem de 

poder coordinar. Hi ha molts veïns que no saben quins són els seus drets com a llogaters. A la 

Barceloneta volíem repetir el que hem  fet al Raval que és drets dels  inquilins  i  llogaters. Fer 

intervencions concretes de carrers o anar a fer xerrades a casals de gent gran. Han demanat a 

la  Generalitat  i  l’Estat  que  regulin  el  preus  de  lloguer,  habitatge  o  compra‐venda.  Seiem  i 

mirem  com  fer  un  protocol  amb  l’oficina,  muntem  les  xerrades  pertinents,  i  detectem 

propietaris amb males pràctiques i actuem de forma contundent. 

Veí 

Es queixa de nou que el barri estarà tancat sis dies, ensenya el paper que ho diu. No ho entén. 

No ha entès molt bé aquestes 4 persones de desokupa. Venen a algú, amenacen i jo què he de 

fer? Esperar, anar a l’ajuntament? Si ja se sap qui són. Què cal esperar, una guerra? Llavors hi 

haurà problemes. El que volia era plantejar una mica això de l’obra. No es pot entrar ni sortir 

per cap lloc. I tant de bo no vingui ningú, i que no vinguin a casa meva a fer‐los fora. I què he 

de fer esperar per denunciar?  

Veïna 

Es  necessita  una mica  de  carinyo,  d’ajuda.  No  es  pot  anar  a  uns  espais  que  hi  ha  com  a 

ciutadans  com  Pintor  Fortuny  i  que  en  10 minuts  hagin  de  donar  la  solució  com  si  fos  la 

consulta  del metge,  persones  nervioses  que  els  facin  fora  de  casa.  No  pot  ser,  així  es  va 

malament, alguna cosa senzilla que minin a les persones. Un cas on van venir els de Desokupa 

que un veí va haver de treure un ganivet. Treu a les persones d’allà que porten un any i mig les 

persones. Demana més assessorament professional, perquè estan molt precaris. Vigilar totes 

les obres majors i fer un seguiment per veure vigilar les situacions del barri.  

El que s’ha dit abans de gent que s’expulsa és gent gran del barri que no se sap assessorar, fa 

falta una  taula d’habitatge que assessori  la gent. A Pintor Fortuny no es pot entrar en grup 

quan el problema és de tota una escala. La culpa hi ha coses que en té la culpa la generalitat, la 
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Llei òmnibus que contempla els lloguers mensuals. Com diu la Lourdes les obres, es fan moltes 

obres  de  pisos.  Que  a  partir  que  van  dir  que  es  faria  subvenció  per  arreglar  pisos  han 

augmentat les obres. Feu revisió que es lloguin d’any?  

Dani 

Edifici de Gines  i Apartagàs afecta també a Marquès de  la Mina,  i ens volen fer uns suposats 

hereus quan els hereus van renunciar. Marquès de  la mina nº 7. La gent els vol fer fora, han 

buscat hereus durant molt de temps i a l’herència s’hi va renunciar. Ara a traves d’un advocat 

aquesta gent han  inscrit  l’edifici al  seu nom. Volen posar un  lloguer  segons mercat. 30m1 a 

700€. Que la finca si els veïns no n’haguessin fet manteniment hauria caigut.  

No  entén perquè hi ha  tantes botigues de patinets  i bicis, de begudes de  supermercats de 

paquistanesos. Per què no promoveu que hi hagut in altre tipus d’ús? Diu que haurà de marxar 

del barri si el  fan  fora del pis. No s’està tranquil amb els patinets  i altres vehicles circulant a 

60km/h pel costat i sense que la policia intervingui. Abans la gent no volia venir al barri, però 

ara  sí.  Viu  a  una  planta  baixa  i  està  fart  del  soroll  dels  patinets.  Sembla  que  l’ajuntament 

permeti fer coses perquè la gent té marxi del barri. A la repla a la nit fa por passar, una senyora 

gran per allà no hi passaria. I això es consent.  

Hi ha un bar al barri, que diu que no vol gent del barri. El bar Cruces. Hi vas i no et serveix hi ha 

gent que munta el seu negoci, i no els serveixen. 

Resposta 

La  Barceloneta  està  sota  una  pressió  insuportable  i  l’Ajuntament  no  dona  la  resposta  que 

s’espera. El districte ha de reconèixer que la Barceloneta està en crisi. S’ha de reconèixer que 

el que passa a altres  llocs de  la  ciutat a aquí no es dóna.  La pressió és organitzada, els del 

comerç,  els  dels  pisos.  Si  es  fessin  noms  i  cognoms,  amb  això  veïns  i  ajuntament  no  hi 

podríem? Si s’entén que el barri està en crisi, demana que podrien venir tots els departaments 

de l’ajuntament a la Barceloneta cada dia i que escoltin als veïns. El que volen sentir és que es 

reconegui que la Barceloneta està en crisi. Estan intentant que la Barceloneta sigui un barri, tot 

això diu que ha anat a pastar fang. No hi ha coordinació, hi ha moltes obres alhora  i no hi ha 

coordinació. Hi ha pressió en tots els sentits al barri.  

Carlos, no es que no es pugui sortir del barri. I sí, aquestes obres es fan però en algun moment 

s’han  de  fer  i  és  millor  fer‐les  ara  en  ple  Nadal  que  fastidiar  més  als  comerços.  

 

Lourdes, que  la Barceloneta  té una  situació d’emergència és  cert. Però hem de veure quins 

recursos té l’ajuntament. No es pot prohibir a mkpremium que compri a la Barceloneta, no es 

pot prohibir que  la gent compri. A a Barceloneta   hi ha una  taula d’habitatge que  funciona, 

podria  funcionar millor. Més  enllà  de  fer  xerrades,  és  poder  constituir  una  comissió mixta 

ajuntament‐taula d’habitatge que no  sigui uns porten casos  i altres  respostos. Sinó detectar 

situacions  i a partir d’aquí  intervenir, posar  sobre  la  taula de quines eines es disposa com a 

ajuntament i com a veïns.  

A  la Barceloneta és difícil construir, hi ha el compromís de desenvolupar el que es diuen  les 

puntes de  la Barceloneta. Hi ha un pla dels 80, que contempla vivenda de protecció oficial al 
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front marítim que no es va arribar a dur a terme mai, però es durà a terme. A la Barceloneta no 

hi ha solars per construir. Mirem com podem respondre a males practiques, si fa alguna cosa 

punible, en alguns casos hem mediat amb el propietari, no li podem prohibir que faci algunes 

coses però si mediar.  

Es queda amb  la proposta de veure com es pot  fer un major seguiment de  les obres que es 

facin al barri per veure si això  implica també perills. Les ajudes a rehabilitació no han arribat 

encara. A Ciutat vella hi ha un conveni que si es fan rehabilitacions, s’hagi de firmar un conveni 

de 3 anys per protegir els inquilins.  

Organitzem‐nos conjuntament. Abordem el tema de  l’habitatge. Dediquem molt temps a que 

no passin coses, evitar diferents projectes. El port que no es tiri endavant. Fem tot el possible 

per protegir la Barceloneta davant de propostes que el posen en perill. El pla d’usos ha de ser 

una eina per protegir.  

 

Luis  

Ha assistit a  les últimes assemblees d’habitatge que se’t cau el món als peus perquè no hi ha 

armes per ajudar  i  solucionar els problemes de  la gent. El que es podria  fer és  fer venir un 

advocat en aquestes reunions per donar consells a la gent i ben orientats. Que s’han de donar 

respostes del que es pugi  fer. Pels de  la  taula és una gran  frustració el que els  ve a  sobre. 

Reunim‐nos el Gener, i compromet a persones que tu tinguis perquè això és molt urgent.  

Veïna 

Sobre el que ha comentat el Luis, en una comissió de seguiment, es va comentar que vindria 

un advocat a les reunions d’habitatge. Té un suggeriment, que en el parc de la Catalana hi ha 

uns  gimnasos  que  no  hi  ha  ningú,  i  s’hi  podrien  posar  unes  taules  de  picnics.  Hi  ha  una 

demanda de  fa  temps sobre  la presència de Rates. A Andrea Dòria n’hi ha una que va de  la 

guarderia a l’espai natura. I al carrer del gas, unes quantes també.  

Veïna 

Tothom  sap que és un drama  la vivenda, és a  tot Barcelona. Hi ha barris despoblats com el 

Gòtic. El raval està colonitzat per altres ètnies. No està buit però està colonitzat. És evident que 

hi ha un greu problema. Voldria que  l’administració digués  fins aquí no podem arribar, que 

digués  fins  on  pot  arribar.  S’ha  comprovat  que  a  la  sala  estan  molt  alarmats.  Parlen  de 

desokupa, fa anys que a la Barceloneta no es parlava així.  

Veïna 

Els plans peatonals és un pla dels 90. No estic no a favor ni en contra, però s’hauria de fer bé.  

Vol  el  barri maco,  que  arreglin  la  plaça  Hilari  Salvador,  que  arreglin  els  carrers, més  ben 

asfaltats. Perquè hi visc. Nosaltres  també gaudim d’un barri bonic. És cosa nostra  fer vida al 

barri.  La  Repla  està  plena  de  traficants,  i Hilari  Salvador  està  buit.  A  l’aparcament  nocturn 

aparca  tothom perquè no hi ha  vigilància.  I  s’ha d’anar  al  càrrega  i descàrrega, que  vol dir 

llevar‐se a les 8h.  
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Veïna 

Parla  de  les  botigues  de  mercaderies  de  conveniència,  quan  realment  no  assorteixen  de 

víveres al barri. Assorteixen a altra gent a altres coses. I aquests locals els han venut la gent del 

barri. Recolzar el Pla de vivenda  i assessorament ben  fet.  I s’hi ha d’estar, sinó  l’ajuntament 

l’administració que correspongui.  

Resposta 

La  Barceloneta  és  un  barri  que  fa  temps  que  està  en  perill  té  una  ubicació  de  privilegi  un 

atractiu que està al costat del mar. I el que ens fa estimar la Barceloneta és la gent que hi viu. 

La pressió turística ha anat empitjorant. Ho va comentar  fa un any. Hem dit molts cops quin 

límits  teniu. Per a mi hi ha un problema de dir els  límits  tota  l’estona. En aquest barri o els 

veïns  s’empoderen  i  anem  de  la  mà  amb  l’administració.  Part  de  la  potència  que  té  la 

Barceloneta és que té una població que s’estima  i defensa el barri, és un potencial  important 

que cal aprofitar. 

Com  a  càrrecs  polítics  també  patim  frustració, més  enllà  dels  límits  s’han  de  treballar  les 

potencialitats. Revertir la situació és una cosa que va a llarg termini. Hem de poder revertir la 

situació  i donar  resposta  també  als  veïns.  Importància de  fer  tots  els  esforços possibles  en 

temes de l’habitatge.  

Hi ha projectes al barri com pro a  la mar, o  festa major que són moments en que sortim al 

carrer i ens estimem el barri.  

Els veïns tenen una eina, que no hi ha com a administració és la possibilitat d’actuar de forma 

col∙lectiva. Dona molta força com a veïns quan altres estan igual i no estem sols. Treballar des 

de la resposta col∙lectiva.  

Carme, crec que  l’advocat era el Pablo. Emplaça a  la Comissió de l’Ajuntament de veïns per a 

poder pensar de forma col∙lectiva.  

El Gimnàs és de l’Escola de Salut, consultarem quin ús li donen. Es recull la proposta. Les rates, 

és molt important que ho feu arribar, si n’hi ha més s’ha de poder anar on tenen els nius per a 

poder actuar.  

Carlos, no cal esperar a que arribin. Estan treballant amb un protocol amb fiscalia per a poder 

actuar legalment. Per a poder denunciar calen testimonis, que és alguna de les coses que han 

passat quan s’han fet algunes denuncies. 

El gran límit és la manca de parc públic d’habitatge que hi ha. No es pot regular el mercat de 

lloguer. Es pren nota de l’aparcament nocturn. Amb el comerç, cal aprofitar la potencialitat del 

barri. Des de Pro a la mar i el Pla de desenvolupament econòmic, i el pla d’usos, el comerç ha 

de ser un revulsiu. S’haurà de pensar el pla d’usos, que és una eina que regula  i  limita.  I ens  

podrà  servir  per  regular  el  comerç  que  tenim  al  districte.  Per  tancar  un  lloc  s’hauria 

d’indemnitzar i són molts diners públics.  

12 de Gener, la sessió de Hilari Salvador. Farem retorn a la propera sessió del consell de barri.  
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José.  

Sóc usuari habitual de  l’Oficina d’Habitatge.  També hi ha  joves,  si  tots  els habitatges  estan 

encarats a  la gent gran, d’aquí uns anys  ja no hi seran. Tots els habitatges estan encarats   a 

gent gran. Els joves hem de tenir també dret a habitatge. Jo com a jove amb la crisi que tenim, 

no puc  trobar un  sou que arribi a 1.000€. No podré  trobar un  sou  raonable.  I quan es va a 

l’Oficina d’Habitatge, la resposta és que el sou és molt baix.  

Veïna 

El tema de l’habitatge és sensible que hi hagi problemes amb totes les finques amb propietat 

vertical, que són identificables i per tant tractables. Parada d’autobús davant de l’Hospital. No 

es  pot  baixar  perquè  hi  ha motos  sobre  la  vorera.  S’ha  de  moure  la  parada  o  posar  un 

encotxament més  llarg. Problema també amb els colons, tema de salubritat. Tota  la zona de 

clínica  la  Barceloneta.  El  tema  de  l’aparcament  nocturn,  és  el  quart  cop  que  es  diu.  La 

Barceloneta no està senyalada i la gent aparca malament sense saber‐ho.  

Sebas  

Van tenir la sort de poder anar a Pintor Fortuny i se rebuts. Expliquen el problema, s’obre un 

expedient,  i  allà es queda  l’expedient. Pregunta que què es  fa perquè en aquelles  vivendes 

concretes els hereus van renunciar. Es queixa que l’oficina no ofereix solucions i que no actua. 

Pregunta  com  poder  actuar  en  temes  d’especulació. No  parla  de  vendre  o  de  lloguer,  sinó 

d’especulació.  

La comissió de seguiment sobre  la resposta dels monitors del casal  infantil no els va agradar. 

Perquè ha passat un trimestre i no s’ha posat un monitor més? 

Veí  

Tots els problemes que han sortit són molt grans  i molt difícils. Però alguns més petits no se 

solucionen o el perquè no es pot fer. Els comerços que no són locals, i que s’han ampliat a tres 

o  quatre més.  Comerços  24h.  Això  l’ajuntament  tampoc  té  solució  per  posar  un  horari  de 

comerç de barri? 

Resposta 

Tema parada de bus portarem una proposta al proper consell.  

Coloms i rates ens ho heu de denunciar. Carme els coloms s’esterilitzen i les rates es maten.  

Sebas: sabem que hi ha situacions difícils, i a la gent se l’ha de poder assessorar. Treballem per 

millorar els protocols. Hem d’afinar els protocols per a poder treballar conjuntament. L’Oficina 

d’Habitatge està cada vegada  amb més volum i hem d’afinar el protocols. El primer trimestre 

de l’any vinent es trasllada l’oficina i s’amplien recursos.  

El que deies de c. Vilajoiosa, 14, no pot ser que tinguem una família gran  i que faci dos anys 

que té  la casa apuntalada  i com que com Administració no haguem fet cap requeriment a  la 

Comunitat de Propietaris i no pot ser no se’n faci un seguiment i res.  

Lourdes dels monitors del Casal Infantil, no n’estic al cas de les contractacions.  
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Dels locals de conveniència, en alguns casos s’ha limitat l’horari. Si volem limitar l’horari ha de 

ser en base a queixes  i denúncies, ha d’estar  justificat. No ho podem  fer en general. El Pla 

d’usos és  l’eina  amb  la què podem  treballar  aquest  temes. Nosaltres hem  fet  suspensió de 

llicències fins a l’octubre que estaven referenciades al Pla d’usos vigent des del 2013 i per tant, 

si hi ha una normativa vigent tot i que puguem estar en desacord, però l’hem d’aplicar.  

La suspensió de llicències es va fer a l’octubre, per què la vam fer a l’octubre, perquè quan fas 

una suspensió de  llicències no en pots tornar a  fer  fins a tres anys després.  I per tant,  fins a 

octubre del 2016 no hem pogut actuar perquè estava fet al 2013. 


